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Protokół Nr 9/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 22 września 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie upoważnienia dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Białogardzie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
– druk A, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Białogard – druk B, 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk C, 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029   

– druk D. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.                                          
      
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie upoważnienia dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Białogardzie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
– druk A, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Ewelina Szulakiewicz 
  

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał czy będzie potrzebna osoba do MOPS? 
Sekretarz – odpowiedział, że to odbędzie się w ramach obecnych pracowników MOPS. 
Z-ca Burmistrza – dodała, że nastąpi wzmocnienie Wydziału GK do pracy w terenie. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 
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b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Białogard – druk B, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Ewelina Szulakiewicz 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – stwierdził, że to nie motywuje do pracy.  
Naczelnik Wydz. GK – wyjaśniła, że są przypadki, gdzie osoba otrzymuje dochód poniżej 

dolnego progu i jest w stanie wyremontować mieszkanie. Dlatego pozostawia się tylko górną 
granicę, zgodnie z ustawą a daje możliwość uzyskania lokalu komunalnego przez osoby 
o niskich dochodach. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
Po wyczerpaniu głosu radnego M.Kopczyńskiego dot. realizowanych inwestycji w mieście 

Zastępca Burmistrza dodała, że przy przebudowie lewej strony chodników przy ul. Dworcowej 
planowana jest wymiana oświetlenia na  miejskie ledowe. Przewodniczący Komisji radny 
Paweł Szyszlak proponował, aby przyzwyczaić się do organizowania imprez miejskich 
w amfiteatrze  Parku Mroczkiewicza i w Parku Orła Białego.   

 Ponadto Sekretarz na pytanie radnego M.Smolińskiego dot. kolejki wąskotorowej 
odpowiedział, że będzie realizowana budowa ścieżki rowerowej po nasypie – od ul. 
Górnośląskiej do Kisielic Dużych przez Zarząd Dróg Wojewódzkich, od Kisielic do granicy miasta 
przez porozumienie z Gminą, natomiast za granicą miasta będą to  inwestycje Gminy.    

 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029  
– druk H. 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

Po wyczerpaniu głosów radnych dot. budowy żłobka miejskiego  i otrzymanej promesy 
Sekretarz Miasta poinformował, że w związku z covidem pisali do Ministerstwa czy można by 
było przesunąć te środki na rok 2021. Ministerstwo zgodziło się na przygotowanie nowelizacji 
ustawy, aby przesunąć środki na 2021 rok. Jednocześnie Ministerstwo ogłosiło konkurs na rok 
2021 „Maluch 2021” z lepszymi warunkami, bo obecny konkurs przewiduje 25 tys. zł na 
utworzenie jednego miejsca a przyszłoroczny 30 tys. zł. Nie rezygnujemy z tej umowy, ale będą 
próbowali skorzystać z konkursu na lepszych warunkach. Zastępca Burmistrza dodała, że  
został rozstrzygnięty przetarg na dokumentację projektową, jest mniejsza kwota. Proces 
zakończy się pod koniec roku, płatność jest na styczeń a budowa żłobka odbędzie się w 2021 
roku. Obecnie czekają na ustawę, aby móc aneksować umowę. 
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Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

Na tym zakończono w/w punkt. 
Ad 3 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 
P.Szyszlak – przedstawił pismo Zastępcy Burmistrza BR.004.66.2020 z dnia 16 września 2020 r. 
w sprawie propozycji wynajęcia pomieszczenia od Polskich Kolei Państwowych celem 
utworzenia na dworcu PKP poczekalni dla podróżnych korzystających z autobusów i busów, 
stanowiące załącznik do protokołu. Przewodniczący Komisji proponował, aby wystosować 
pismo do Powiatu i Gminy Białogard w sprawie dofinansowania poczekalni. 
 
W wyniku dyskusji Komisja skierowała do Burmistrza Białogardu następujący wniosek: 
Komisja wnioskuje o wystosowanie przez Burmistrza Białogardu pisma do przewoźników 
korzystających z dawnego przystanku PKS przy ul. Drzymały oraz Starostwa Powiatowego 
w Białogardzie i Gminy Białogard celem partycypacji w kosztach wynajmu i utrzymania 
pomieszczenia (na dworcu PKP) od Polskich Kolei Państwowych, w którym Miasto Białogard 
proponuje utworzyć poczekalnię dla podróżnych.   
Wniosek przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1540 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 

         Przewodniczący Komisji 

              /-/ Paweł Szyszlak 


